

《单词百科:hypoplasia是什么意思?hypoplasia怎么发音?hypoplasia的解释和用法》

英语单词hypoplasia是什么意思?hypoplasia怎么读?hypoplasia怎么发音?简答网为您整理了hypoplasia的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



hypoplasia怎么读

hypoplasia的读音:[ha p 'ple]

hypoplasia的意思

1、n. (器官、组织等) 发育不全，细胞减生；

hypoplasia的相关词组

1、hypoplasia of areola 乳晕发育不全；

2、chronologic hypoplasia [医] 年轮性发育不全;

3、cerebellar hypoplasia [医] 小脑发育不全;

hypoplasia的双语例句

1、As is implied by the name, the most characteristic lesion is hypoplasia of the nasal turbinates.

顾名思义, 最特征的病变是鼻甲发育不全.

2、Aplastic anemia is a syndrome of bone-marrow failure characterized by peripheral pancytopenia and marrow hypoplasia.

再生障碍性贫血是骨髓造血功能衰竭所引发的一种综合症,其特征是周边各类血细胞减少、骨髓再生不良.

3、Cerebellar hypoplasia is not a sonographic feature of isolated agenesis of the corpus callosum.

小脑发育不全不是单独胼胝体发育不全的超声特征.

4、CTU offers the best modality in diagnosing renal hypoplasia.

CTU的诊断符合率明显高于SPECT、IVU及B超.

5、Conclusion: The hypoplasia of embryos is not the primary reason for long dormancy of the seeds.

结论: 北五味子种子胚形态发育不完全,不是种子长时期休眠的主要原因.

6、Experiments in Pathogenesis and Treatment of Lung Hypoplasia with Congenital Diaphragmatic Hernia.

先天性膈疝肺发育不良病理机制及其治疗学的实验研究.

7、Hypoplasia of these rings is an important factor leading to deformities of the nose.

此环状结构的破坏是导致外鼻形态畸形的重要因素之一.

8、His eyes do not shake anymore, which was a side-effect he had from the optic-nerve hypoplasia.

眼球震颤是视神经发育不全的后遗症,但是他的眼球不再震颤了.

9、The lungs of CDH fetuses showed marked hypoplasia, in contrast to those of control ($P < (0.05)$).

实验组内产生CDH者 胎肺内EGF和 EGFR表达 与无CDH者相差不大 ($P > 0.05$).

10、County formation hypoplasia, missing the entire Paleozoic sector in the health sector and the Triassic.

县内地层发育不全, 缺失整个古生界和中生界的三叠系.

11、Chromosome abnormality is an important factor involved in male infertility and gonadal hypoplasia.

染色体异常是影响男性不育和性腺发育不全的重要因素.

12、Hypoplasia of teeth root (HTR) disease is a disorder with physiological development of tooth root.

牙根 发育 不良 疾病是牙齿根部生理性发育出现障碍的疾病.

13、Objective : To evaluate the sonographic features of hypoplasia of the right liver Lobe.

目的: 探讨右肝发育不良的声像图特点.

以上是简答网为您整理的hypoplasia怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

查

看更

多关于h

ypoplasia的用法

、hypoplasia的释义、hypoplasia

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hypoplasia>